



## **NORTH BAY SAULT STE. MARIE SUDBURY TIMMINS**

**Science Camp Supervisor  
\$19.00 - \$20.50/hr**

Are you looking for a fun and interesting job this summer? Do you enjoy working with children and want to gain valuable skills while working for a world-renowned science centre? If so, join the Science North team, Northern Ontario's science centre and most popular tourist attraction. Science North Summer Camps put smiles on kids' faces, excite them about science, build friendships and create lasting memories. Be a part of a team that makes all that happen!

The Science Camp Supervisor will lead a staff team in the delivery quality, hands-on, fun and entertaining science experiences for children (aged 4-14) across Northeastern Ontario from mid-June to late August (possibility of earlier start in Sudbury). The supervisor will coordinate all program requirements, ensure the physical and emotional safety of all camp participants, work with a diverse group of children, communicate with parents, supervise and support a staff team and resolve program challenges.

The position(s) will primarily be based in the following communities Barrie, Midland, North Bay, Parry Sound, Pembroke, Sault Ste. Marie, Sudbury and Timmins with travel and delivery in various other communities around Northern Ontario.

Interested candidates must have excellent supervisory skills, outstanding communication abilities, demonstrated experience working with children and a passion for learning. Being a resident of the respective city of program delivery is an asset. Candidates should understand and commit to promoting equal opportunity and support for all campers regardless of ability.

Why work for Science North Science Camps?

- We will provide you with an opportunity to develop your communication and presentation skills
- Great opportunities to grow skills in teamwork, interpersonal skills and accountability
- Future leadership opportunities within our program
- We are proud of and continue to support a welcoming and diverse workplace
- We value our people and maintain a friendly and supportive work environment

Some positions may require fluency in both English and French. Travel may be required (accommodations, weekly travel bonus and a meal per diem covered by Science North). Successful candidates must be prepared to submit a current (less than 3 months old at date of submission) Vulnerable Sector Police Records Check, a valid driver's license reflecting a 3 year safe driving record and current First Aid certification.

Don't meet every single requirement or not from one of the locations above? At Science North, we are dedicated to building a diverse, inclusive and authentic workplace, so if you're excited about this role but your past experience doesn't align perfectly with every qualification in the job description, we encourage you to apply anyways. You may be just the right candidate for this or other roles.

An early application is your best opportunity for consideration. Interested candidates are asked to apply online at <https://can242.dayforcehcm.com/CandidatePortal/en-US/sciencenorth/Posting/View/1500>. Science North is committed to an inclusive workplace and invites applications from all qualified individuals to join our diverse team. Accommodations are available upon request in all aspects of Science North's selection process. We thank all interested candidates; only those selected for interviews will be contacted.

Science North is grateful to work with First Nations across Northern Ontario and we give thanks to the Indigenous Peoples who have cared for this land since time immemorial. We pay respect to their traditions, ways of knowing, and acknowledge their many contributions to innovations in Science, Technology, Engineering, and Mathematics, past and present. We also recognize the Métis Nation of Ontario for their historic and ongoing contributions. Science North commits to deepening engagement, relationships and partnerships in order to advance truth and reconciliation, honour and reflect Indigenous ways of knowing, grow economic opportunities, and collaborate with Indigenous peoples as partners in order to inspire all people to be engaged with science in the world around them.

Science North is a registered charity. Science North is an agency of the Government of Ontario.



## **NORTH BAY SAULT STE. MARIE SUDBURY TIMMINS**

**Superviseur de camp scientifique  
19,00\$ - 20,50\$/heure**

Êtes-vous à la recherche d'un emploi amusant et intéressant pour cet été? Aimez-vous travailler avec des enfants? Voulez-vous acquérir de précieuses compétences tout en travaillant pour un centre scientifique de renommée mondiale? Joignez-vous à l'équipe de Science Nord, le centre des sciences et l'attraction touristique du Nord de l'Ontario le plus populaire. Les camps d'été de Science Nord font sourire les enfants, suscitent leur intérêt aux sciences, et leur permettent de bâtir des amitiés et de créer des souvenirs mémorables. Faites partie d'une équipe qui rend tout cela possible!

Le superviseur de camp scientifique dirigera une équipe chargée d'animer des activités de qualité, pratiques, amusantes et divertissantes pour les enfants (âgés de 4 à 14 ans) dans le Nord-Est de l'Ontario, et ce, de la mi-juin à la fin août (il est possible que le camp débute plus tôt à Sudbury). Le superviseur coordonnera toutes les exigences du programme, assurera la sécurité physique et émotionnelle de tous les participants au camp, travaillera avec un groupe diversifié d'enfants, communiquera avec les parents, supervisera et appuiera une équipe d'employés et réglera tout défi rencontré au niveau du programme.

Le ou les postes seront principalement situés dans les collectivités suivantes : Barrie, Midland, North Bay, Parry Sound, Pembroke, Sault Ste. Marie, Sudbury et Timmins avec des déplacements et une prestation dans diverses autres collectivités du Nord de l'Ontario.

Les candidats intéressés doivent avoir d'excellentes compétences en matière de supervision, des capacités exceptionnelles en communication, une expérience de travail manifeste avec les enfants et une passion pour l'apprentissage. Être résident de la ville dans laquelle le programme est offert est un atout. Les candidats devraient comprendre le principe d'égalité des chances et d'offre de soutien et s'engager à les promouvoir à l'égard de tous les campeurs, peu importe leur capacité.

Pourquoi travailler pour les camps scientifiques de Science Nord?

- Nous vous donnerons l'occasion de développer vos compétences en communication et en présentation
- D'excellentes possibilités d'accroître ses compétences de travail en équipe, ses compétences interpersonnelles et son sens de la responsabilisation
- Futures possibilités de leadership au sein de notre programme
- Nous sommes fiers d'offrir un milieu de travail accueillant et diversifié que nous continuons à soutenir sans relâche
- Nous valorisons nos employés et maintenons un milieu de travail amical et favorable

Les candidats retenus doivent être prêts à se soumettre à une vérification récente du casier judiciaire aux fins d'un travail auprès de personnes vulnérables (moins de trois mois avant la date de présentation), un permis de conduire valide qui reflète un dossier de conduite sécuritaire sur une durée de trois ans et un certificat en secourisme valide.

Vous ne répondez pas à toutes les exigences? À Science Nord, nous sommes déterminés à créer un milieu de travail diversifié, inclusif et authentique. Si vous êtes emballé par ce poste, mais que votre expérience antérieure ne correspond pas parfaitement à toutes les qualifications de la description d'emploi, nous vous encourageons à poser votre candidature quand même. Vous pourriez être le bon candidat pour ce rôle ou d'autres.

Présentez votre demande dans les plus brefs délais pour accroître vos chances. Les candidat(e)s intéressé(e)s sont prié(e)s de présenter leur candidature en ligne <https://can242.dayforcehcm.com/CandidatePortal/fr-CA/sciencenorth/Posting/View/1500>. Science Nord souscrit pleinement à un lieu de travail inclusif et invite toutes les personnes compétentes à intégrer son équipe diversifiée. Science Nord offre des mesures d'adaptions sur demande à toutes les étapes du processus de sélection. Science Nord remercie tous les candidats intéressés, mais communiquera uniquement avec les candidats retenus pour une entrevue.

Science Nord est reconnaissant de collaborer avec les Premières Nations du Nord de l'Ontario et nous remercions les peuples autochtones qui ont pris soin de cette terre depuis des temps immémoriaux. Nous rendons hommage à leurs traditions et à leurs modes de connaissance et reconnaissons leurs nombreuses contributions à l'innovation dans le domaine des sciences, des technologies, du génie et des mathématiques, par le passé et au présent. Nous reconnaissons également la Nation métisse de l'Ontario pour ses contributions historiques et continues. Science Nord s'engage à approfondir le dialogue, les relations et les partenariats afin de faire progresser la vérité et la réconciliation, d'honorer et de refléter les modes de connaissance autochtones, de développer les possibilités économiques et de collaborer avec les peuples autochtones en tant que partenaires afin d'inspirer toutes les personnes à s'intéresser à la science dans le monde qui les entoure.